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25. august 2020 

Forslag 1 

 

Juletræer og julelys 

 

Da der har været en del støj i afdelingen i julen 2019 vedr. juletræer og julelys, stiller 

bestyrelsen forslag om, at det er tilladt med en enkelt lyskæde eller lignende i juletiden. 

Man skal selvfølgelig vise hensyn til naboerne, og strømmen skal tages fra egen elmåler.  

 

Afdelingsbestyrelsens holdning til dette er, at det skal være i klare farver, altså ikke 

farvede lys/blinkende lyskæder, da det kan være generende for andre beboere.  

 

Med hensyn til juletræer er det bestyrelsens forslag, at det skal være tilladt at sætte et 

juletræ op mellem blokkene på fællesarealet. Julekæder på træet skal være i klare farver 

– ikke farvede lys eller blinkende lyskæder – og strømmen skal tages fra egen elmåler. 

 

Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Det kan blive en udfordring at tage strømmen 

fra egen elmåler – samtidig med, at julebelysningen kommer alle beboere til gode. Jf. 

forslag 2 anbefaler administrationen, at der i givet fald anvendes solceller, da en del 

fabrikater er langt fremme på det område. 

 

Forslag 2 

 

Forslag om vinter-/julebelysning 

 

Jeg foreslår, at der i de mørke måneder (måske blot i december) sættes lyskæder/-net 

på en del af afdelingens beplantning. Det vil være flot og hyggeligt og kan f.eks. 

påsættes: 

 

 Japanske Kirsebærtræer eller buskene imellem blokkene 

 Træerne ved stien ned til de 4-vær. boliger 

 Træerne på græsplænen ved 161/ældreboligerne 

 
Jeg foreslår, at der benyttes varme hvide lys og timere. Af hensyn til klima og praktiske 

udfordringer kan man overveje at bruge solceller som strømforsyning. Lyskæderne/-

nettene må tages ned, så ejendomsfunktionærerne kan beskære træerne.  

 

Der kan evt. nedsættes en arbejdsgruppe bestående af beboere til at udføre opgaven. 

 

Forslagsstiller: Joan Vedel, Holger Brodthagensvej 161 A 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Jf. forslag 1 anbefaler administrationen, at 

bruge solceller som strømforsyning, hvis forslaget bliver vedtaget. Udgiften til indkøb af 

lyskæder/-net kan finansieres via afdelingens driftsbudget 2020. 
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Forslag 3 

 

Juletræer på fællesareal 

 

Opsætning af juletræ mellem blokkene i afd. 13. 

Det skal være muligt at kunne sætte et juletræ op mellem vores blokke.  

 

Forslagsstiller: Kim Jespersen, Holger Brodthagensvej 11F 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Jf. de tilsvarende forslag anbefaler 

administrationen, at der i givet fald anvendes solceller, da en del fabrikater er langt 

fremme på det område. 

 

Forslag 4 

 

Grill i egen have 

 

Afdelingsbestyrelsen stiller forslag om, at det skal være tilladt at grille med gasgrill i 

egen have. Man skal vise hensyn til naboerne, så de ikke føler sig generet af det. 

 

Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Kulgrill kan fortsat benyttes på afdelingens 

særlige indrettede pladser, jf. lejlighedsmappens afsnit om brandsikkerhed. 

 

Forslag 5 

 

Grill i egen have 

 

Beboere, der bor nede ved de 4 værelses og har egen have, de skal have lov til at grille 

på forsvarligt underlag i egen have på enten en gasgrill eller kuglegrill. Dem, der bor på 

svalegangene, kan benytte de tilrettelagte grillpladser på yderområderne ved 

legepladserne. 
 

Forslagsstiller:  Tenna Jørgensen, Holger Brodthagensvej 123 C 

      Lone Boesgaard, Holger Brodthagensvej 159 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Jf. bemærkninger til forslag 4, kan kulgrill 

benyttes på afdelingens særlige indrettede pladser, jf. lejlighedsmappens afsnit om 

brandsikkerhed. Det er alene gasgrill, der kan benyttes i egne haver, hvis forslag 4 bliver 

vedtaget.  

 

Forslag 6 

 

Legeplads 

 

En spændende legeplads med f.eks. et legetårn med net, legehus og en vippe 

Legepladsen kunne placeres der, hvor den gamle lå. 

 

Forslagsstiller: Maria Grell Nielsen, Holger Brodthagensvej 11 G, 1.  

 

Bemærkninger fra Administrationen: Udgifter til indkøb af godkendt udstyr til 

legeplads inkl. opsætning af professionelt firma anslået 200.000 kr.  
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Bliver forslaget vedtaget, vil det medføre en huslejestigning på 1,77 pct. for 

familieboliger og 1,6 pct. for ældreboliger, jf. følgende: 

 

Bolig m2 Leje nu Ny leje Ændring 

2 rums bolig 

(gl. 13, H.B. 

163-307) 

Familieboliger 63,0 3.043 3.097 54 

2 rums bolig 

(gl. 14, H.B. 

1-159) 

Familieboliger 63,0 3.098 3.153 55 

3 rums bolig 

(gl. 13, H.B. 

163-307) 

Familieboliger 82,0 3.880 3.949 69 

3 rums bolig 

(gl. 14, H.B. 

1-159) 

Familieboliger 82,0 3.764 3.831 67 

4 rums bolig 

(gl. 14, H.B. 

1-159) 

Familieboliger 102,0 4.500 4.580 80 

1 rums bolig Ældreboliger 31,0 1.652 1.679 27 

2 rums bolig Ældreboliger 65,0 3.503 3.559 56 

3 rums bolig Ældreboliger 75,0 3.903 3.966 63 

 

Det tidligere legehus/-tårn blev nedtaget i forbindelse med seneste drifts- og 

vedligeholdelsesmøde, da meldingen både fra afdelingsbestyrelsen og fra 

ejendomsfunktionærerne var, at legepladsen i afdelingen ikke bliver brugt. 

 

Forslag 7 

 

Petanquebane 

 

Forslag om en enkelt petanquebane nede ved legepladsen, hvor der alligevel er meget 

græs, man kunne benytte. 

 

Forslagsstiller: Maria Grell Nielsen, Holger Brodthagensvej 11 G, 1.  

 

Bemærkninger fra Administrationen: Udgifter til anlæg af petanquebane anslået 

25.000 kr. vil medføre en huslejestigning i størrelsesordenen fra 15 kr. til 20 kr. pr. 

måned. 

 

Administrationen anbefaler, hvis forslaget bliver vedtaget, at der på afdelingsmødet 

nedsættes et petanque-udvalg, der sikrer, at banen bliver brugt og vedligeholdt – både 

før og efter spil – også med fokus på at styrke det sociale fællesskab. Ellers kan vi frygte, 

at petanquebanen bliver brugt som en ”kattebakke”.  
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Forslag 8 

 

Terrasse med læhegn 

 

Forslag om en lille flisebelagt terrasse med lidt læhegn på græsplænen ud mod celf, så 

man kan grille.  

 

Forslagsstiller: Maria Grell Nielsen, Holger Brodthagensvej 11 G, 1.  

 

Bemærkninger fra Administrationen: Afdelingen har et haveudvalg, hvor formålet er 

at se boligområdet som en helhed. Derfor henhører forslaget under haveudvalget. 

 

Forslag 9 

 

Borde og bænkesæt på fælles arealer 

 

Nye borde og bænke er opsat uhensigtsmæssigt, bruges næsten ikke. 

Forslag, et bord og bænksæt mellem blokkene. 

 

Forslagsstiller: Kim Jespersen, Holger Brodthagensvej 11F 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Forslag overgår til drøftelse i haveudvalget. 

 

Forslag 10 

 

Parkeringspladser 

 

Flere overdækkede p-pladser på P1. Der kunne sagtes være 6-7 pladser mere evt. 

overdækket bag ved de andre, der er overdækket på græsset – eller nummerplader igen 

ved p-båsene. 

 

Forslagsstiller: Maria Grell Nielsen, Holger Brodthagensvej 11 G, 1.  

 

Bemærkninger fra Administrationen: Afdelingsmødet har ved sidste års 

afdelingsmøde besluttet, at etablering af yderligere p-pladser medtages i den kommende 

renovering i afdelingen. Der vil på mødet blive givet en status på parkerings-

udfordringerne i afdelingen. 

 

Forslag 11 

 

P-pladser og ekstra carporte, ændring af bump, hastighedsbegrænsning 

 

Vedr. P-pladser ved ældreboligerne Holger Brodthagensvej 161: Som ny tilflytter og 

kørestolsbruger ville det være ønskeligt med flere P-pladser, bl.a. ved at få inddraget de 

to skure, som i øjeblikket bruges til opbevaring af boligselskabets redskaber til 2 

carporte, da der i øjeblikket er venteliste på sådanne eller få opsat et skilt til 

handicapbiler, som har været der tidligere. Det ville også være ønskeligt at få ændret lidt 

på de to gule bump på vejen, så folk med rollator eller kørestol bedre kunne komme over 

dem, måske ved at fjerne noget midt på. Måske var det en ide at få opsat et skilt med 

max. 30 km i timen, da der generelt køres for stærkt. Det er trods alt ældre og 

gangbesværede folk, der bor her. I øvrigt er vi rigtig glade for at bo her omgivet af gode 

naboer og flinke viceværter, der kommer, når vi ”kalder”. 
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Forslagsstiller: Annie og Vagn Jensen, Holger Brodthagensvej 161 E  

 

Bemærkninger fra Administrationen: Afdelingsmødet har ved sidste års 

afdelingsmøde besluttet, at etablering af yderligere p-pladser medtages i den kommende 

renovering i afdelingen. Der vil på mødet blive givet en status på parkerings-

udfordringerne i afdelingen. 

 

Med hensyn til at få ændret de to gule bump på vejen, som blev vedtaget på sidste års 

afdelingsmøde, var formålet netop at nedsætte hastigheden. Det er naturligvis samtidig 

vigtigt, at beboere med rollator eller kørestol ikke bliver begrænset pga. de to gule 

bump. Skilt med opfordring om at køre max. 30 km i timen kan give god mening.  

 

Forslag 12 

 

P-pladser med nummerskilt 

 

At det igen bliver muligt at 'købe' egen parkeringsplads med nummerpladeskilt for 

beboere med handicap fx. kørestolsbrugere, og/eller med nedsat gangfunktion, så de er 

sikret en fast  parkeringsplads i nærheden af deres bolig, da de ikke som andre har 

muligheden for at kunne parkere hvor som helst eller i den anden ende af afdelingen, og 

fordi som det er nu, hvis der parkere udenfor de afmærkede båse, når disse er optaget, 

som de ofte er, bliver der klaget, hvilket synes helt urimeligt. 

(Omkostningsfrit) 

 

Forslagsstiller: Monika Zibrandtsen, Holger Brodthagensvej 161 F  

 

Bemærkninger fra Administrationen: Afdelingsmødet har ved sidste års 

afdelingsmøde besluttet, at etablering af yderligere p-pladser medtages i den kommende 

renovering i afdelingen. Der vil på mødet blive givet en status på parkerings-

udfordringerne i afdelingen. 

 

Forslag 13 

 

Ophævelse af ”Parkering forbudt” markering 

 

At det gule parkering forbudt kryds foran 161 F ophæves, så der bliver en ekstra 

parkeringsplads, der er bred nok til at kunne benyttes af kørestolsbrugere, og der er 

heller ingen kantsten som ved  øvrige parkeringspladser på vejen. 

(Omkostningsfrit) 

 

Forslagsstiller: Monika Zibrandtsen, Holger Brodthagensvej 161 F  

 

Bemærkninger fra Administrationen: Afdelingsmødet har ved sidste års 

afdelingsmøde besluttet, at etablering af yderligere p-pladser medtages i den kommende 

renovering i afdelingen. Der vil på mødet blive givet en status på parkerings-

udfordringerne i afdelingen. 
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Forslag 14 

 

Flere carporte 

 

At NFBO finder et andet sted til at opbevare deres fælles stillads, trailer og maskine, som 

bruges af hele NFBO, og ikke kun af vores afdeling, det findes helt urimeligt, at det skal 

opbevares og spærre for halvdelen af parkeringen ved ældre og handicapboligerne, hvor 

der i forvejen er mangel på egnet parkeringspladser, der må kunne findes et andet sted 

til det i NFBO.  

 

Det vil samtidig også fordoble antallet fra 2 til 4 carportparkeringspladser, og der er både 

ventelister og efterspørgsel til pladser i carport, og som herved også ville kunne frigive 

andre pladser på vejen. 

(Omkostningsfrit) 

 

Forslagsstiller: Monika Zibrandtsen, Holger Brodthagensvej 161 F  

 

Bemærkninger fra Administrationen: Afdelingsmødet har ved sidste års 

afdelingsmøde besluttet, at etablering af yderligere p-pladser medtages i den kommende 

renovering i afdelingen. Der vil på mødet blive givet en status på parkerings-

udfordringerne i afdelingen. 

 

Forslag 15 

 

Nedsættelse af festudvalg 

 

Julefrokosten. Kan det lade sig gøre at få maden andet sted fra, da den faktisk ikke var 

særlig god 2019. Forslag om et fest-udvalg, som står for sommerfesten og julefrokosten. 

PS. Dørene åbnes først på det tidspunkt som er angivet, og ikke 20 min tidligere fordi 

man "kender en som står udenfor". 

 

Forslagsstiller: Kim Jespersen, Holger Brodthagensvej 11F 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Forslag overgår til drøftelse i afdelings-

bestyrelsen. 

 

Forslag 16 

 

Udsendelse af ændringer til lejelighedsmappen 

 

Der laves en del ændringer i vores boligmappe hen over året. 

Forslag, alle ændringer sendes ud til alle borgere i afd.13 i brev form, da ikke alle har 

internet. 

 

Forslagsstiller: Kim Jespersen, Holger Brodthagensvej 11F 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Der er truffet en principbeslutning i 

organisationsbestyrelsen om, at boligselskabet kommunikerer digitalt. Hvis der er 

beboere, der ikke er digitale, er de velkommen til at henvende sig enten til 

ejendomsfunktionærerne eller til administrationen for at få en lejlighedsmappe på papir. 

Lejlighedsmappen opdateres alene, når der er beslutninger fra et afdelingsmøde, der 

ændrer på det bestående. Dette vil i givet fald fremgå af referatet fra afdelingsmødet, 

som beboere, der ikke er digitale, også kan få på papir. 
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Forslag 17 

 

Tætning af døre og vinduer 

 

Udskiftning af døre vinduer. 

Forslag, kan det lade sig gøre at få lagt nye gummifuger, så det bliver tæt. 

 

Forslagsstiller: Kim Jespersen, Holger Brodthagensvej 11F 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Ifølge vores håndværker vil udskiftning af 

gummifuger ikke hjælpe, da det ikke er det, der er problemet, medmindre gummifugerne 

har sluppet vinduet i murværket. Termoruderne er op til 40 år gamle – og har naturligt 

ikke samme isoleringsværdi som nye vinduer. Derfor er udskiftning af vinduer i 

afdelingen højt prioriteret i den kommende renovering. 

 

Forslag 18 

 

Rustne skruer på svalegangene fjernes 

 

På alle trapper og svalegange, stikker der lange rustne skruer ud, flere har fået ødelagt 

jakker. 

Forslag, servicemedarbejderne kan slibe dem væk med vinkelsliber. 

 
Forslagsstiller: Kim Jespersen, Holger Brodthagensvej 11F 

 

Bemærkninger fra Administrationen: Ifølge vores håndværker er der tale om bolte, 

der har siddet på svalegangene siden byggeriet. Boltene fylder ca. 5 mm, derfor burde 

de ikke kunne ødelægge jakker m.m., men alle trapper og svalegange vil naturligvis blive 

gennemgået inden mødet. 

 


